
Erkekler Voleybol Liginin İlkyarı Değerlendirmesi 

 Yazılarımı genellikle kadın voleybolu üzerine yazıyorum. Fakat bu hafta Efeler ligi ilk yarısının 

değerlendirmesini yapacağım. 

 Efeler ligi geçen hafta sonu yapılan maçlarla sona erdi.  Efeler ligi Ekim ayının başında çok sancılı 

başlamıştı. Develi Belediyesi Mali problemler nedeniyle ligden çekilme kararı almış. Türşad ve Akkuş 

belediye takımları da Lige katılıp katılmamama konusunda ligin başlamasına 1 hafta kalmasına rağmen 

hala karar verememişlerdi. Neyse ki bu iki takım eksiklere rağmen katılma kararı aldılar ve devam 

ediyorlar.  Diğer takımlarda geçen yılki kadrolarındaki eksiklikleri gidermek için gerekli transferleri 

yapmadan lige başladılar. Lig normal seyrinde devam etti ve ilk yarı tamamlandı.  

 Efeler liginin yıllardır gelenekselleşmiş bir düzeni var ligin ilk yarısı fazla çekişmeli maçlara sahne 

olmadan biter, ikinci yarısı başlayınca ocak ayı sonuna kadar ilk sıralara oynayacak takımlar eksik 

mevkilerine yerli ya da yabancı takviyeler yaparlar. Ve Playofflarda devler çarpışır ve şampiyon ortaya 

çıkar. Bu yıllardır böyle devam etmekte. 

 İlk bakıldığında kulüplere daha az mali yük getirdiği için iyi işleyen bir sistemmiş gibi görünüyor. 

Fakat Bu durumu takımlarımızın Avrupa kupalarındaki başarısızlığın en büyük sebebi olarak görüyorum. 

Şöyle ki: Sonradan takıma katılan oyuncuların ne kadar kaliteli olursa olsun uyum problemleri, 

antrenman eksiklikleri, sakatlıkları gibi unsurlar takımlarımız açısından aksamalara neden oluyor. 

Sultanlar ligi ile Efeler liginin en önemli farkı bence bu sultanlar liginde takım oluşumu sezon başında 

yapılıyor ve bu şekilde sezon sonuna kadar devam ediyor. Eğer sezon ortasında oyuncu alınacaksa bu 

oyuncular takımı götürecek oyuncu değil destek verecek oyuncular oluyorlar. 

 Bu gün Fenerbahçe son iki olimpiyatın Şampiyonu ve MVP si olan Fransız Earvin N'Gapeth ‘ i 

kadrosuna dahil ettiğini açıkladı. Daha önce 2023-24 sezonunda Halkbank forması giyen N’Gapeth 

halkbankta iyi işler yapmıştı. Ben Ziraatbankası ve Halkbankası içinde benzer yıldız oyuncu transfer 

haberlerini bekliyorum.  

 Erkek takımları ile ilgili iyi bir haber de Erkekler CEV Kupası 8 li finallere kalabilmek için iki Türk 

takımı eşleşti ve maç sonunda Ziraatbank Galatasarayı 3-0 yenerek finallere kaldı. (ilk maçı da 3-1 

kazanmışlardı)  

 Diğer takımlarımız Fenerbahçe ve Halkbankası takımları Cev şampiyonlar liginde yollarına 

devam ediyorlar. Şu anda Halkbank D gurubunda 2. Sırada Fenerbahçe ise B gurubunda 3. Sırada yer 

almakta. Her ikisinin de guruplarından çıkma şansları devam ediyor. 

 

 



 

 

İlk yarısı tamamlanan Efeler liginde ise Ziraatbank 31 puanla lider durumunda diğer takımlar onu takip 

ediyorlar. Ligin başlamasına bir hafta kala takım kuran Akkuş Belediye ve Türşat takımları ise ligin dibine 

demir atmış durumdalar. 

 

Bu haftaki yazımda Efeler ligini değerlendirmeye çalıştım. Hepinize sporla dolu günler dileyerek yazımı 

burada sonlandırıyorum. Kalın sağlıcakla 

 

 

 



https://www.noktagazetesi.com.tr/yazarlar/ahmet-san/erkekler-voleybolda-yani-efeler-liginde-ilk-

yari-neler-oldu-neler-309355 

 

 


